
امیرعبداللهیان:
آزادسازی جولان  اشغالی 

با همت مردم سوریه شدنی است

اخبار كشور

آیت الله خوشوقت)ره(: 
کلید ترقی و ســعادت ما بعد از ایمــان به خدا، گوش به حرف 

خدا دادن است.

اخبار ادبی و هنری

تازه ترین قربانی شبکه »جم« 
و آرزوی بازگشت به عرصه بازیگری

در ادامه پشیمانی عوامل ایرانی شبکه ضدایرانی »جم«، رامسین 
کبریتی نیز از ادامه همکاری با این شــبکه سر باز زد؛ اوضاع برای 
این بازیگر به گونه ای گذشته که او حالا حتی علاقه ای برای حضور 

در هیچ شبکه خارجی دیگری را هم ندارد!
اردیبهشت سال 96 بود که یک اتفاق تکان دهنده توجه رسانه ها 
را به سمت شبکه جم، وابسته به سازمان منافقین جلب کرد. این 
ســازمان در یک تسویه حساب درون گروهی، رئیس این شبکه را 
ترور کرد. اتفاقی که نماد قربانی سازی عوامل این شبکه بود. سعید 
کریمیان درحالی مشمول حذف فیزیکی این گروهک تروریستی شد 
که خود زاده پادگان اشرف بود. وی پس از اینکه مسئولیت شبکه 
جم را برعهده گرفت، شروع به عضوگیری از داخل کشورمان کرد 
تا به این وســیله هم نیروهای این شــبکه را تأمین کند و هم این 
گونه القا شود که هنرمندان، مایل به همکاری با رسانه های داخلی 
نیســتند. اما هنوز مدتی از این جریان نگذشته بود که اخباری از 
آزار و اذیت زنان در شــبکه جم نشر یافت. فساد و روابط خارج از 
عرف در این شــبکه تا حدی بالا گرفت که بسیاری از بازیگران و 
کارکنان شبکه یا به ایران برگشتند یا به کشور دیگری رفتند و به 
هر حال اکثریت آنها شبکه جم را رها کردند.  یکی از تدوین گران 
شــبکه جم که به ایران برگشته بود اخبار هولناک سیاسی زیادی 

از این شبکه داشت. 
علاوه بر فضای ناسالم این شبکه به ویژه برای زنان، سطح نازل 
آثاری هم که در شــبکه جم تولید و پخش می شدند نیز از دیگر 
عوامل سرخوردگی عوامل آن بود. به این ترتیب بود که تعداد زیادی 
از آنهایی که با رویای پیوســتن به عرصه جهانی و تبدیل شدن به 
هنرمندانی بین المللی به جم آمده بودند، خیلی زود متوجه اشتباه 
خود شــدند و از این باتلاق بیرون آمدند. رابعه اســکویی، پردیس 
افکاری، چکامه چمن ماه،  مهدی مظلومی و ... ازجمله چهره هایی 

بودند که از این شبکه جدا شدند.
رامســین کبریتی، هم ازجمله افرادی بود که فریب وعده های 
دســت اندرکاران »جم« را خورد و در ســال 95 بــرای بازی در 
سریال های این شبکه به ترکیه رفت، حالا دست از پا درازتر از این 
شــبکه جدا شده است. اما در شبکه جم اوضاع به گونه ای گذشته 
که او نه تنها از همکاری با این شبکه پشیمان است که حتی دیگر 
علاقه ای به همکاری با سایر شبکه های خارجی  هم ندارد. به طوری 
که در گفت وگو با راه دانا گفته که »همان شــبکه جم برای هفت 
پشــتم کافی بود و دیگر حاضر نیســتم با هیچ شبکه ماهواره ای 
فعالیت داشته باشم، اما اگر پیشنهاد بازی در فیلم سینمایی داشته 
باشــم و آن هم به شــرط این که هیچ مشکل و ممنوعیتی در پی 

نداشته باشد کار می کنم.«
سرپرست گروه فیلم و سریال شبکه سه 

منصوب شد
مدیر شبکه سه سیما با قدردانی از خدمات مهدی روشن روان مدیر 
گروه فیلم و سریال، مهدی آذرپناه را به سمت سرپرست گروه فیلم 

و سریال این شبکه منصوب کرد.
تولید آثار متنوع و فاخر نمایشــی بــا بهره گیری از همکاری 
هنرمندان درون و برون سازمانی از ماموریت های محول به سرپرست 
گروه فیلم و ســریال شبکه سه سیماست. به کارگیری مضامین و 
مفاهیم متعالی ایرانی ـ اسلامی در جهت تقویت نشاط، شادابی و 
امید در خانواده ها، به ویژه نســل جوان از دیگر موضوعاتی است 
که علی فروغی )مدیر شبکه سه سیما( در حکم خود بر آن تاکید 

کرده است.
مدیر شبکه سه خواســتار تعامل سازنده، تولید آثار ماندگار و 
دیدنی شــد و ابراز امیدواری کرد در دوره جدید تولیدات نمایشی 

شبکه به لحاظ کمی و کیفی ارتقاء یابند.
جوانانی که با کامیون فیلم نمایش می دهند

گروهی از جوانان بیرجندی اقدام به برپایی یک سینمای سیار 
برای نمایش فیلم در این شهرســتان و شهرستان ها و روستاهای 

اطراف آن نمودند.
گروه اکران شــهید هادی با تهیه یک دستگاه کامیون)خاور( و 
تجهیز آن، فیلم های منتخب جشــنواره مردمی فیلم عمار را برای 

اهالی به نمایش می گذارند.
سیدمصطفی زاهد، یکی از اعضای گروه اکران شهید هادی درباره 
این فعالیت گفت: در طرح  اولیه ای که داشتیم بحث نصب تلویزیون 
شهری بر روی کامیون را درنظر گرفتیم ولی بخاطر کمبود بودجه 
و مشکلات مالی مجبور شدیم از ویدئو پروژکتور برای نمایش فیلم 
روی کامیون استفاده کنیم. بعضا با هزینه خود بچه ها، تجهیزات و 
لوازم را تهیه می کنیم. گاهی اوقات هم از خیرین کمک می گیریم. 
البته بســیاری از لوازم و وسائلی را که استفاده می کنیم به صورت 
امانی از نهادها، ارگان ها و هیات ها می گیریم. برای تبلیغ اکران ها هم 
معمولاً به صورت چهره به چهره در روستاها اطلاع رسانی می کنیم، 
بعضی اوقات از ظرفیت جلسات قرآن و دهیاری ها هم برای تبلیغات 

اکران ها استفاده می کنیم.
وی دربــاره چرایــی نمایش فیلم های جشــنواره عمار اظهار 
داشت: فیلم های جشنواره عمار به دلیل اینکه از دل مردم جامعه 
بیرون می آیند، دغدغه مردم را بهتر بیان می کنند، به خاطر اینکه 
تولیدات تصویری عمار بیشــتر از جنس همین نیازها اســت و به 
زبانی ســاده، جذاب و تاثیرگذار بیان می شود، تصمیم گرفتیم تا 
 این آثار را در روســتاهای اطراف شهر بیرجند برای مردم نمایش 

بدهیم.
این فعال فرهنگی در پایان گفت: با توجه به اینکه شکل، ابزار و 
شیوه های جنگ نرم تغییر می کند ما هم باید در مقابل آن حرکتی 
نرم داشته باشیم و استراتژی خود را به صورت دائم و منظم تغییر 

بدهیم و از سبک ها و شیوه های جدیدی استفاده کنیم.
فیلم دفاع مقدسی 

بهترین فیلم جشنواره بمبئي شد
آیین اختتامیه جشــنواره بین المللی فیلم هاي بلند »نیلوفر آبی« 
در مرکز علمی و فرهنگی روســیه در بمبئي هند برگزار شــد و یک 
فیلم دفاع مقدسی از ایران جایزه بهترین فیلم این جشنواره را گرفت.
داوران جشــنواره بین المللی فیلم هاي بلنــد »نیلوفر آبی« فیلم 
»دلبری« )با موضوع یک خانواده جانباز دفاع مقدس( به کارگردانی 
سید جلال دهقانی اشکذری از ایران را به عنوان فیلم برتر این جشنواره 

انتخاب و معرفي کردند.
بنا بر این گزارش، جشــنواره بین المللــی فیلم های بلند »نیلوفر 
آبی« به همت وابستگي فرهنگي ایران در بمبئي و با حمایت اداره کل 
همکاری های فرهنگی و امور ایرانیان خارج از کشور سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامي و با همکاری فدراسیون فیلم های هند )FFSI( و 

کشورهای آلمان، ترکیه و روسیه، برگزار شد.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

چگونگی مخالفت اشرافیان مغرور 
در برابر پیامبر زمان

»جمعیت اشــرافی )و مغرور( از قوم نوح که کافر 
بودند، گفتند: این مرد جز بشــری همچون شما 
نیست که می خواهد بر شما برتری جوید، اگر خدا 
نازل  فرشتگانی  بفرستد(  )پیامبری  می خواست 
می کرد، ما چنین چیزی را هرگز در نیاکان خود 

نشنیده ایم!«
»او فقط مردی اســت که به نوعی جنون مبتلا 
است، پس مدتی درباره او صبر کنید )تا مرگش 

فرا رسد( یا از این بیماری رهایی یابد.«
مومنون- 23 و 24

سخنگوی قوه قضائیه:

اتهام بسیاری از اخلالگران اقتصادی دستگیر شده 
در حد افساد فی الارض است

معاون اول قوه قضائیه گفت: تا به امروز ٢٩ نفر از اخلالگران 
در نظام اقتصادی کشور را دستگیر کرده ایم که الان بازداشت 

هستند.
به گزارش میزان، حجت الاسلام غلامحسین محسنی اژه ای در بخش 
خبری ٢٠:٣٠ شب گذشته در مورد برخورد با اخلالگران اخیر اقتصادی، 
اظهار داشت: تا به امروز ٢9 نفر از اخلالگران در نظام اقتصادی کشور 

را دستگیر کرده ایم که الان بازداشت هستند.
محسنی اژه ای با بیان اینکه به زودی محاکمات این افراد به ترتیب 
شروع می شود، عنوان اتهامی بسیاری از آنها را در حد افساد فی الارض 

عنوان کرد.
وی افزود: افراد دیگری نیز جلب شــده اند که احتمال دارد ظرف 

امشب )شب گذشته( و فردا )امروز( دستگیر شوند.
ســخنگوی قوه قضائیه گفت: این افراد مجموعا کســانی هستند 
که در رابطه با اخلال در نظام پولی و ارزی کشــور و اخلال در نظام 
اقتصادی کشور تحت تعقیب قرار گرفتند و ان شاءالله محاکمه آنها به 

زودی شروع می شود.
دادستان تهران خبر داد

ورود 10500 گوشی تلفن همراه 
به نام فردی كه در قید حیات نبوده است

دادستان تهران آخرین پرونده های چهارگانه تخلفات و جرایم ارتکابی 
در حوزه سکه طلا، ارز، خودرو و گوشی موبایل را تشریح کرد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دادسرای عمومی و انقلاب تهران، عباس جعفری 
دولت آبادی تعداد ســکه های طلای ثبت نام شــده توسط بانک ها را 7 میلیون و 
6٠٠ هزار عدد اعلام نمود و در خصوص نوع تعهد بانک ها به تحویل ســکه های 
پیش فروش شده اظهار داشت: این تعهد در بازه های زمانی یک ماه تا ٢4 ماهه 
باید محقق شــود و دولت در مجموع مکلف به تحویل 6٢ تن طلاســت که رقم 

قابل توجهی می باشد، به گونه ای که 7٠ نفر تا ٢ هزار سکه خریداری نموده اند.
جعفری دولت آبادی محور اصلی رســیدگی ها را کشــف سازمان یافته بودن 
خریدها و منشا وجوه اختصاص یافته از سوی برخی خریداران برای این امر دانست 
و افزود: بررسی ها نشان  می دهد که بیشتر وجوه از بانک ها اعم از خصوصی و دولتی 
خارج شده است و تحقیقات موید این نظر است؛ به گونه ای که با ردیابی به عمل 
آمده مشخص گردید منبع خرید سکه توسط ٣٠ نفر اول که بالاترین شمار سکه را 
خریداری کرده اند، سپرده های خارج شده از 6 بانک اعم از دولتی و خصوصی است.

وی تعهد دولت به تحویل 6٢ تن طلا حاصل از پیش فروش سکه را تعهدی 
ســنگین دانست و با اشــاره به اظهارات مسئول اتحادیه طلا و جواهرات مبنی بر 
اینکه بیش از ٢٠٠ تن طلا نیز در منازل می باشد، گفت: این ارقام زنگ خطری 
برای اقتصاد کشور محسوب می شود، چرا که این پیش فروش  سکه با هدف جذب 

نقدینگی و کاهش تقاضای دلار انجام گرفت، اما اثر عکس داشته است.
اعلام شکایت گمرک کشور علیه 53 شرکت خودرویی

دادستان تهران با اشاره به اعلام شکایت سازمان گمرک کشور علیه 5٣ شرکت 
خودرویی که در این دو بازه زمانی مورد بحث ثبت ســفارش خودرو نموده اند از 

بازداشت 9 نفر در پرونده  خودروهای وارداتی خبر داد.
بازداشت 1٢ متهم ارزی

جعفری دولت آبادی از بازداشت 1٢ متهم ارزی طی روزهای اخیر توسط شعب 
ویژه بازپرسی مســتقر در دادسرای کارکنان دولت خبر داد و افزود:رسیدگی به 
اتهامات شرکت هایی که ارز دریافت کرده اما کالا وارد نکرده  و یا کالاهای وارداتی 

را گران تر توزیع کرده اند در اولویت رسیدگی قرار دارد.
ورود گوشی تلفن همراه به نام اموات!

وی در خصوص پرونده گوشی های موبایل خریداری شده از منبع ارز دولتی، 
با اشــاره به اینکه در یک پرونده 1٠5٠٠ گوشی تلفن همراه وارد کشور شده که 
مالک این گوشــی ها در قید حیات نبوده اســت، گفت: با تکمیل تحقیقات این 

پرونده ها به زودی عوامل اصلی به دادگاه معرفی خواهند شد.
دادســتان تهران افزود: برخی شــرکت کننده های وارد کننده گوشی با تهیه 

فاکتورهای صوری و جعلی این کالاها را در بازار آزاد فروخته اند.
جعفری دولت آبادی هم چنین از اقدام یک شــرکت دولتی که با دریافت ارز 

4٢٠٠ تومانی 5٠٠٠ گوشی موبایل وارد کرده، انتقاد نمود.

تفکیک وزارت كار از رفاه
بحث انحرافی است

یک فعال کارگری می گوید دولت، ناکارآمدی اش را با پریدن از این 
شاخه به آن شاخه می پوشاند.

حســن صادقی که به خانه کارگر و اصلاح طلبان نزدیک است، در گفت وگو 
با ایلنا ضمن  اشــاره به لایحه تفکیک وزارت کار و تعاون از وزارت رفاه و تأمین 

اجتماعی گفت: این موضوع، یک بحث انحرافی است.
وی تاکید کرد: من معتقد بودم و هســتم کشــور باید ضابطه مند اداره شود 
نــه رابطه مند. آنچه که در حــوزه مدیریت اتفاق افتاده، ایــن بوده که آدم های 
ناکارآمدی سمت های مدیریتی و وزارتخانه ای را برعهده می گیرند و برای توجیه 
ناکارآمدی خود راهکارهایی مشــکل زا و نادرست ارائه می دهند که شامل همین 
ادغام و تفکیک  ها می شود. آنها ساختار را به ناکارآمدی متهم می کنند در حالی 
که  خود مدیرانی ناکارآمد هستند. آن بحث انحرافی ای که به آن  اشاره کردم، به 

همین موضوع بازمی گردد. 
صادقی با بیان اینکه تفکیک وزارتخانه ها چاره مشکلات کنونی دولت نیست، 
تصریح کرد: اگر ســوءمدیریت را در جایی می بینیــم نباید با عدم هدفمندی و 
برنامه ریزی، هزینه انباشته ای را به جامعه  تحمیل کنیم. ما نباید یک ناکارآمدی 
جدید را در حوزه مدیریت اجرایی کشــور تزریق کنیم. اصلاح ساختار دولت نه 
با تفکیــک وزارتخانه ها )علی الخصوص وزارت تعاون، کار و امور اجتماعی(، بلکه 
اصلاح سوءمدیریت ها ممکن می شود. مشکلات اقتصادی امروز با ادغام و تفکیک 
به شکل پیشنهاد شده از سوی دولت، قابل حل نیست. این امر نه اصلاح ساختار 
دولت، بلکه تخریب آن اســت. وی با طــرح این انتقاد که اگر دولت در پرداخت 
مطالبات تامین اجتماعی تعلل نمی کرد این ســازمان تعهداتش را به روز انجام 
می داد، گفت: دولت ناکارآمدی اش را با از این شاخه به آن شاخه پریدن پوشش 
می دهد. چه ضرورتی دارد که تفکیک را به عنوان راه حل معضلات موجود مطرح 
کند؟ دولت امروز می گوید تفکیک، فردا می گوید ادغام. شرایط امروز ما، مستلزم 

مدیریت یکپارچه و نظارت موثر در حوزه دستگاه های اجرایی است. 
رئیس  اتحادیه پیشکسوتان جامعه کارگری با  اشاره به هزینه بر بودن تفکیک در 
شرایط حاضر، بیان داشت: تفکیک حداقل دوسال زمان می برد و در مقطع فعلی، 
به صلاح کشور نیست که این تفکیک صورت گیرد چراکه چیدمان جدید ایجاد 
هزینه و مشکل می کند. در هر ادغام و تفکیک شاهد ریزش و بازنشستگی مدیران 
کارآمد و جایگزینی آنها با مدیران ناکارآمد هستیم که چوب آن را در بلندمدت 
مردم می خورند. اگر مسئولان و مدیران حاضر اهمیتی برای بهبود وضعیت تامین 
اجتماعی می دادند می بایستی نظارت و کنترل و پاسخگویی خود را افزایش دهند.

صفحه 3
دو شنبه ۸ مرداد ۱3۹۷

۱۶ ذی القعده ۱43۹ - شماره 2۱۹۶۵

جمعی از دانشجویان دانشگاه  های تهران 
دیروز در اعتراض به بازرسی بازرسان آژانس 
از دانشگاه ها مقابل  اتمی  انرژی  بین المللی 
بهشتی  شهید  دانشگاه  هسته ای  دانشکده 
تجمع کرده و با شــعارهای مرگ بر آمریکا 
و مرگ بر اســرائیل این حرکت خصمانه و 

مداخله جویانه را محکوم کردند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، دانشجویان 
که تصاویر شــهدای هسته ای و تراکت های حاوی 
جمــلات اعتراضی را در دســت داشــتند، مقابل 
دانشکده مهندسی هسته ای زنجیره انسانی تشکیل 
دادند و با ســر دادن شــعارهایی مانند »دانشجو 
می میرد ذلت نمی پذیرد«، »بازرسی هسته ای خط 
قرمز ما«، »بازرس علم و صنعت مزدور آمریکایی« 

انزجار خود را از این بازرسی اعلام کردند.
دانشجویان و اســاتید در این تجمع خواستار 
پاسخگویی مسئولان به دلیل بازدید آژانس انرژی 
اتمی از دانشــگاه ها شدند و نســبت به بازدید از 

دانشگاه شهید بهشتی هشدار دادند.
دانشــجویان در بیانیه پایانی این تجمع تأکید 
کردند: این تجمع چشــمه کوچکی از اتحاد بزرگ 
ملت ایران علی الخصوص دانشجویان کشور است و 
اگر لازم باشد کفن پوش برای حفظ عزت و امنیت 

کشور تا پای جان می ایستیم و آتش به اختیار در 
برابر این حرکت توهین آمیز ایستادگی می کنیم.

در این بیانیه همچنین آمده اســت: قطعا این 
تجمــع طلیعه حرکتی بزرگ خواهــد بود که به 
واسطه آن پای جاسوســان بیگانه از دانشگاه های 

کشــور قطع خواهد شــد و دهان هایی که امر به 
خیانت می کنند بسته خواهد شد و ما دانشگاهیان 
نخواهیم گذاشت تا در درون خانه خود مورد هجوم 
دشمنان قرار بگیریم چرا که ما ملت ذلت نیستیم 

و ملت عزت هستیم.

در دانشگاه شهید بهشتی برگزار شد

تجمعدانشجویاندراعتراضبهبازرسیآژانسازدانشگاهها

شهرام جزایری، تئوریسین اقتصادی مدعیان اصلاحات
در حال فرار از مرز دستگیر شد

شــهرام جزایری یکی از مفسدان اقتصادی 
که ممنوع الخروج بود در حین فرار از کشور در 

پوشش تبعه افغان شناسایی و بازداشت شد.
به گزارش فارس شهرام جزایری در مرز بازرگان در 

حین خروج غیرقانونی از کشور بازداشت شد.
براساس اطلاعات به دست آمده مشخص شده بود 
که شهرام جزایری در یک کانتینر حمل بار کشور ترکیه 
مخفی شده اســت که در هنگام عبور از زیر دستگاه 

ایکس ری ماموران گمرک متوجه وی شده اند.
این در حالی اســت که جزایری پس از دستگیری 
ابتدا خود را یکی از اتباع کشــور افغانســتان معرفی 
می کند و می گوید قصد رفتن به ترکیه را داشته است.
وی بعد از بازداشت به همراه 8٠ نفر دیگر از اتباع 
افغانستانی از سوی بازپرس دادسرا به طرد از کشور و 

بازگشت به افغانستان محکوم می شود.
شهرام جزایری سپس به همراه سایر اتباع بیگانه 
به محل نگهداری اتباع فرســتاده می شــود؛ اما شب 
هنگام زمانی که معاون هنگ مرزی در حال بازدید از 

بازداشت شدگان بوده است به وی شک می کند.
این مسئول هنگ مرزی به جزایری می گوید: شما 

قیافه ات آشناست و بعید است که افغانستانی باشید.
شــهرام جزایری که به شناســایی هویتش آگاه 
می شــود خود را معرفی کرده و بــه این ترتیب علت 
و انگیزه اش برای خروج از کشــورش را رفتن به کانادا 

عنوان می کند.
وی بــه مامــوران می گوید: من بــه علت بدهی 

نماینده ولی فقیه در استان و فرمانده سپاه 
قاسم سلیمانی  آنچه ســردار  گفتند:  همدان 
فرمانده نیروی قدس ســپاه پاسداران انقلاب 
گفت،  ترامپ  یاوه گویی های  به  اسلامی خطاب 
از جنس نهیب های برق آســای مالک اشتر در 
 جنگ های صفین و نهروان خطاب به دشــمن 

بود. 
بــه گزارش ایرنا، در متن پیام مشــترک آیت الله 
غیاث الدین طه محمدی و ســرتیپ مظاهر مجیدی، 
آمده اســت: تقدیر الهــی بر این بود تا در آســتانه 
چهلمین ســال پیــروزی انقلاب اســلامی، بار دیگر 
هیمنه استکبار جهانی و آمریکای جهانخوار در خطه 
 دارالمومنین و دارالمجاهدین استان همدان شکسته 

شود. 
سخنان سراســر غرورآفرین سردار سرلشکر حاج 
قاسم ســلیمانی، فرمانده شجاع سپاه قدس همچون 
موج عظیمی همه جهان را فرا گرفت، گویا که مالک 
اشتر علی حمایل شمشیر خود را محکم کرده و آماده 
دستور است تا با طرفهًْ العینی بر جبهه کفر یورش ببرد 

و فتنه ای را از زمین بر کند. 
آنچه سردار ســلیمانی شجاع ما در آیین تجلیل 
از شــهدای عملیات رمضان خطاب به یاوه گویی های 
ایــن روزهای دونالد ترامــپ رئیس جمهوری آمریکا 

عنوان کرد از جنس نهیب های برق آسای مالک اشتر 
 در جنگ هــای صفین و نهروان خطاب به دشــمن 

بود. 
امام جمعه و فرمانده سپاه انصارالحسین )ع( استان 
همدان افزودند: به برکت و عظمت شــهدای عملیات 
رمضان، به صلابت و قاطعیت سردار سلیمانی عزیز و به 
یمُن حضور انقلابی شما مردم شهیدپرور استان همدان، 
پیروزی بزرگی در عرصه دیپلماسی سیاسی و دفاعی 
برای نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران رقم خورد. 
آیــت الله طه محمدی و ســردار مجیدی با اعلام 
پشتیبانی قاطع از بیانات دشمن شکن سردار سلیمانی، 
از ملت فهیم و بزرگوار همیشه در صحنه استان همدان 
به خاطر حضور انقلابی در این مراسم و مسئولان خدوم 

استانی تقدیر و تشکر کردند. 
سردار سرلشکر قاسم ســلیمانی فرمانده نیروی 
قدس سپاه پاســداران انقلاب اسلامی روز پنجشنبه 
هفته گذشــته در یادواره شهدای عملیات رمضان در 
 محل حسیسنه امام خمینی )ره( شهر همدان سخنرانی 

کرد. 
ســخنرانی ســردار سلیمانی و پاســخ به توییت 
جدید ترامپ و اعلام آمادگی برای رویارویی فردی با 
رئیس جمهوری آمریکا بازتاب گسترده ای در رسانه های 

مختلف جهان داشت. 

در بیانیه ای مشترک اعلام شد

پاسخ سردار سلیمانی به ترامپ
نهیب مالک اشتر به دشمنان بود 

تکذیب شایعه پراکنی خانواده یکی از سران فتنه 
اولویت شورای عالی امنیت ملی

معیشت مردم و مقابله 
با سلطه است نه رفع حصر

علی رغم ادعای یــک عضو خانواده مهدی 
کروبی مبنی بر تصویب رفع حصر در شــورای عالی 
امنیت ملی این شورا تاکنون هیچ مصوبه ای در مورد 

رفع حصر نداشته است.
به گزارش فــارس، یک عضو خانواده مهدی کروبی، از 
سران فتنه 88، روز شنبه طی شایعه ای که به  طور گسترده 
در رسانه های ضدانقلاب نشر یافت مدعی تصویب رفع حصر 
ســران فتنه در شورای عالی امنیت ملی شد. این در حالی 
اســت که بر اساس اطلاعات به دســت آمده شورای عالی 
امنیت ملی، تاکنون هیچ مصوبه ای در مورد رفع حصر نداشته 
اســت و اساساً موضوعات اولویت دار بسیار مهمی به ویژه در 
حوزه مدیریت وضعیت اقتصادی کشــور و مقابله با هجمه 
ناجوانمردانه و غیرقانونی نظام سلطه بر علیه معیشت و زندگی 
روزمــره مردم ایران وجود دارد که مجالی برای پرداختن به 
مسائلی چون حصر باقی نمی گذارد. گفتنی است دستگاه قضا 
بایســتی با شایعه پراکنان در فضای مجازی که هر از گاهی 
دست به انتشار شایعاتی از این قبیل می زنند بایستی برخورد 
کند، جرم سران فتنه مشخص بوده و راهکار نیز کاملا معین 
است، سران فتنه بایستی نسبت به جنایات و خیانت هایی که 
در ســال 88 مرتکب شده اند اعتراف و اذعان کرده و زمینه 
رفع حصر و آغاز محاکمه آنان فراهم شود. در حالی که یک 
اتهام کوچک در قانون مجازات  خاص خود را دارد ســران 
فتنه به خاطر آشــوب های ســال 88 که کشور را در خطر 
عظیمی قرار داد نمی توانند انتظار بخشودگی داشته باشند.

دستیار رئیس مجلس شــورای اسلامی در 
امور بین الملل با انتشار پیامی در فضای مجازی، 
بلندی های اشغال شده  تصریح کرد: آزادسازی 

جولان با همت سوری ها شدنی است.
حســین امیرعبداللهیان، دســتیار رئیس مجلس 
شورای اسلامی در امور بین الملل در صفحه شخصی 
خود در توییتر نوشــت: آزادسازی قنیطره از چنگال 
تروریســت های جبهــه النصره و صهیونیســت ها بر 
 مردم، نیروهای مسلح و رئیس جمهور سوریه مبارک 

باد.
به گزارش مهر، وی تاکید کرد: این پیروزی یعنی 
آزادسازی بلندی های  اشغال شده جولان که با همت 

سوری ها شدنی است.

اردوغان:
ایران با تحریم از هم نمی پاشد

رئیس جمهور ترکیه با  اشاره به تحریم ایران 
که یک تجربه ناموفق است، گفت: ایران با این 
تحریم از بین رفت؟ ما همان زمان هم به اوباما 

گفتیم که متاسفیم ما از ایران گاز می خریم.
رجب طیب اردوغان رئیس جمهور ترکیه در نشست 
خبری که پس از ســفر به آفریقا داشت،درخصوص 
تهدیــد آمریکا به تحریم ترکیه نیز گفت: نمی توانید 
با تهدید تحریم ما را به عقب نشینی وادار کنید زیرا 
ما به آمریکا وابسته نیستیم. اگر آمریکا رفتار خود را 
تغییر ندهد کشوری قدرتمند و دوست مانند ترکیه 

را از دست خواهد داد و این را نباید فراموش کند.
وی با  اشاره به همکاری آمریکا با کردهای وابسته 
به پ ک ک در شمال ســوریه گفت: سلاح هایی که 
آمریــکا به آنهــا داده در حال حاضر در بازار ســیاه 
به فروش می رســد. 5 هزار تریلی ســلاح در دست 
این گروه های تروریســتی اســت یا در بازار در حال 

فروش است.
رئیس جمهور ترکیه با  اشــاره به تحریم ایران که 
یک تجربه ناموفق اســت، گفت: ایران با این تحریم 
از هم پاشــید؟ ما همان زمان هم به اوباما گفتیم که 
متاسفیم ما از ایران گاز می خریم. اگر از ایران نخرم 
از کجا تهیه کنم؟ در فصل زمستان شهروندانم اذیت 
خواهند شــد. این را چطور جبــران کنم؟ این را به 
ترامپ هم گفته ام دوباره. آنها درباره روسیه نیز همین 
را می گویند که با خرید گاز از این کشــور، روسیه را 
ثروتمنــد می کنید. گفتیم که چاره ای نداریم و باید 

گاز خود را تامین کنیم.
رئیس جمهور ترکیه با  اشاره به فشارهای آمریکا 
برای فسخ قرارداد خرید سامانه دفاعی اس 4٠٠ گفت: 
یونان نیز مدتی پیش اس ٣٠٠ را گرفت، آیا کسی به 

او گفت که از خرید آن صرفنظر کند؟
اردوغــان ادامــه داد: حالا مــا را از جای دیگری 
تهدید کرده و می گویند می توانیم اف ٣5 را ندهیم. ما 
بــه آنها گفتیم که اگر ندهید دادگاه بین المللی وجود 
دارد و ما به آنجا خواهیم رفت. اگر کار به آنجا برســد 
جایگزین هایی نیز داریم. ما از مدت ها پیش از شما این 
نوع سلاح ها را خواستیم اما شما ندادید. پهپاد خواستیم، 
ندادید. پاتریوت خواستیم ندادید و اکنون تنها در اسپانیا 
است. ما با خوش نیتی با شما برخورد کردیم که پایگاه 
هوایی اینجرلیک نمونه آن است اما شما در مقابل خوش 

نیتی ما اینگونه واکنش نشان دادید.

ممنوع الخــروج  مالیاتــی 
از  نمی توانستم  و  هســتم 

کشور خارج شوم.
تکمیلــی  اطلاعــات 
حکایت از آن دارد که یک 
مرد و زن به همراه جزایری 
بوده انــد که بــه ماموران 
هنگ مرزی پیشنهاد اخذ 
تومانی  میلیارد  یک  رشوه 
می دهند تا شهرام جزایری 

را آزاد کنند.
ایــن در حالی اســت 
که گفته می شــود شهرام 
جزایری خودش را در ابتدا 
معرفی  احمدی  رحمت الله 

کرده است. براساس تحقیقات انجام شده شهرام جزایری 
مدعی شــده است ٢9٠ میلیون تومان بدهی مالیاتی 
داشــته است که همین امر باعث شده تا امکان خروج 

قانونی از کشور را نداشته باشد.
ادعای شهرام جزایری مبنی بر اینکه به علت داشتن 
٢9٠ میلیون تومان بدهی مالیاتی ممنوع الخروج بوده 
اســت در حالی مطرح می شود که همراهان جزایری 
بــرای فراری دادن وی حاضر شــده بوند یک میلیارد 
تومان رشــوه دهند، حال مشخص نیست که چرا این 
مفسد اقتصادی بخشی از مبلغی که می خواسته برای 
رهایی خود را رشــوه دهد به عنوان مالیات نپرداخته 

است تا ممنوع الخروج نشود، 
بدیهی اســت کــه ادعای 
نامبرده برای تخفیف دادن 
اتهامی اســت که به خاطر 
آن ممنوع الخــروج شــده 
و قصد داشــته به صورت 
 غیرقانونی از کشور متواری 

شود.
برند اقتصادی 

اصلاح طلبان!
شهرام  اســت  گفتنی 
جزایــری پیــش از این از 
ســوی مدعیان اصلاحات 
برند اقتصادی و تئوریسین 
اقتصادی ایران خوانده شده 
بود. روزنامه زنجیره ای آفتاب یزد که سابقه روشنی در 
حمایت از تروریست های اقتصادی دارد یک مرداد سال 
گذشته از »نسخه شهرام جزایری برای اقتصاد کشور« 
ســخن گفته و نوشته بود: »شــاید کمتر کسی باشد 
که نام شــهرام جزایری را نشنیده باشد و یا دادگاه ها 
و جلســات محاکمه وی را از تلویزیون و رســانه ملی 
ندیده باشد. زمانی که صحبت از اقتصاد هنوز موضوع 
روز کشور نبود و مردم کمتر با عناوینی چون رکود و 
تورم و یا توسعه اقتصادی و رشد شاخص های آن آشنا 
بودند جوان گمنامی زاده تهران و اهل اهواز، راه پر فراز 
و نشیب اقتصاد را انتخاب کرد و در مدت زمان نسبتا 

کوتاهی توانســت به یکی از برندهای اقتصادی کشور 
تبدیل شود. البته حواشــی به وجود آمده در زندگی 
حرفــه ای وی را اگر فاکتور بگیریــم می توان از او به 
 عنوان صاحب نظر در بخش های مختلف اقتصادی نام 

برد.«
ایــن روزنامه مفســد اقتصادی نام  آشــنای دوره 
اصلاحــات را »برنــد اقتصاد ایــران« و »صاحب نظر 
بخش هــای مختلف اقتصادی« نامیده بــود و از این 
منظر، هرکه بیشــتر از بیت المال غارت کند، بزرگ تر 

و محبوب تر است.
آفتاب یزد در ادامه یک مصاحبه اختصاصی با شهرام 
جزایری انجام داده و در بخشی از این مصاحبه به نقل 
از وی نوشــته بود »قطعاً یکی از پایه های رسیدن به 
هدف رونق و توسعه پایدار را باید راه مقابله و مبارزه با 
فساد دولتی در نظر بگیریم«! صادق زیباکلام تئوریسین 
اصلاح طلب نیز در نامه ای ضمن حمایت از مفســدین 
اقتصادی شهرام جزایری را با استیوجابز مقایسه کرده 
و نوشــته بود : اینکه بنده امثال مه آفرید امیرخسروی 
یا شــهرام جزایری به زعم شما »مفســد« را هم وزن 
اســتیو جابز می پندارم. اتفاقا این یک فقره را درست 
فرموده اید. بنده معتقدم اگر مه آفرید امیرخسروی در 
آمریکا زندگی می کرد امروز دست کمی از استیو جابز 
نمی داشــت. ایضا اگر شهرام جزایری هم در هر کشور 
غربی دیگری ازجمله آمریکا اقامت می داشت الان یک 
میلیاردر و یک چهره موفق اقتصادی شده بود نه اینکه 

سال ها پشت میله های زندان به سر برد.

جلسه شورای عالی فضای مجازی روز شنبه 
به ریاست حسن روحانی رئیس جمهور، تشکیل 

شد.
در این جلسه موضوع اســتفاده از »رمز ارزها در 
اقتصاد ملی« مورد بحث و بررسی قرار گرفت و مقرر 
شــد نسبت به فرصت های توســعه »رمز ارز ملی« و 
همچنین امکان بکارگیری رمــز ارزهای خارجی در 

جلسه آتی شــورای عالی فضای مجازی بررسی های 
بیشتری انجام شود.

همچنین در جلســه شورای عالی فضای مجازی 
بــه منظور تقویت شــبکه ملی اطلاعات مقرر شــد 
در راستای کاهش وابســتگی به برنامه های خارجی 
 پــر کاربــرد در شــبکه فعلــی، تدابیــر لازم اتخاذ 

شود.

در جلسه شورای عالی فضای مجازی انجام شد

بررسی راه های كاهش وابستگی 
به برنامه های خارجی پر كاربرد در شبکه ملی اطلاعات

ایل جورناله: آمریکا همواره
نگران بستن تنگه هرمز 

توسط ایران است
آمریکا همواره  نوشــت:  ایتالیایی  روزنامه  یک 
از اینکه ایران تصمیــم بگیرد تنگه هرمز را به روی 

صادرات نفت ببندد، نگران بوده است.
ایل جورناله در یادداشــتی نوشت: دولت ایران بار دیگر 
تهدید به بستن تنگه هرمز کرد، که یکی از صحنه های تکان 
دهنده برای تمام بازارهای نفتی جهان محســوب می شود 
و می توانــد بر روی تصمیمات آینــده دولت های منطقه و 

ابرقدرت های فعال در خاورمیانه سنگینی  کند.
تهران تهدید به بستن تنگه هرمز که از آن صادرات نفت 
ایران و سایر کشورهای خلیج فارس عبور می کند، به عنوان 

پاسخ به تصمیم آمریکا در خصوص تحریم ها، کرد.
امکان بسته شــدن تنگه هرمز از سوی دو چهره مهم 
صحنه سیاسی ایران یعنی آیت الله علی خامنه ای رهبر معظم 
و حســن روحانی رئیس جمهور عنوان شد. نفتکش ها برای 
خروج از خلیج فارس و رسیدن به بازارهای آسیا و اروپا باید 
اجباراً از طریق این تنگه عبور کنند. کنترل این تنگه نیز در 
دست ایران است که عملًا کلید کنترل ترافیک نفتی جهان 
را دارد. تخمین زده می شــود که ٣5 درصد تجارت دریایی 
نفت و ٢٠ درصد از ترافیک نفتی کل جهان از این تنگه عبور 
کند. اینکه در خلیج فارس کشورهایی هستند که نیمی از 
ذخایر جهانی نفت را دارند خود حاکی از اهمیت این تنگه 
است. بستن این تنگه که یک سوم بازار جهانی نفت به آن 
بســتگی دارد و بویژه زنده ماندن اقتصادی تمام کشورهای 
منطقــه که گاز و نفت صادر می کنند به طور حساســی بر 
ثبات منطقه خاورمیانه تأثیر می گــذارد. آمریکا همواره از 
امکان اینکه تهران تصمیم به این راه حل بگیرد، نگران بوده 
اســت. البته خوشبختانه ایران تاکنون اقدام به بستن تنگه 

هرمز نکرده است.


